



香港恒生大學
THE HANG SENG UNIVERSITY
OF HONG KONG

THE HANG SENG
UNIVERSITY OF HONG KONG
- FOUNDATION

香港恒生大學 - 基金



The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation 香港恒生大學 – 基金

The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation is established by The Hang Seng University of Hong Kong (HSUHK) to serve as a platform to engage our donors, connecting them to the advancement of its teaching, learning, and research priorities. Embracing the unique “Liberal + Professional” education model, HSUHK aspires to excel as a leading private liberal-arts-oriented university in the region.

In 1980, Hang Seng School of Commerce (HSSC) was established with funding from the S H Ho Foundation, the Ho Tim Charitable Foundation, Dah Chong Hong Limited, several Hang Seng Bank founding directors, and Hang Seng Bank Limited. From 1980 to 2009, HSSC was a pioneering and leading provider of post-secondary programmes in business and related areas.

In response to the Chief Executive’s Policy Address in 2009 which highlighted the growing significance of quality private universities in Hong Kong, HSSC, in 2010, was re-structured into Hang Seng Management College (HSMC), a non-profit private university-level institution registered under the Post Secondary Colleges Ordinance (Cap. 320) to offer bachelor’s or higher degree programmes in diversified disciplines.

8 years later, on 30 October 2018, HSMC was granted approval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region (HKSAR) to gain university title as “The Hang Seng University of Hong Kong”.

HSUHK aspires to be a leading, non-profit, private liberal-arts-oriented university in the region, recognised for its excellence in teaching, learning, and research, serving and advancing our society and the world. HSUHK has 5 Schools (Business, Communication, Decision Sciences, Humanities & Social Science, and Translation) with a student population of around 5,000 and 200 full-time academic staff members.

HSUHK currently offers a number of bachelor’s (Honours) and master’s degree programmes. Many of these programmes are unique and the first of its kind in the region. All programmes were accredited by the Hong Kong Council for Accreditation of Academic and Vocational Qualifications and recognised by the Governments of HKSAR, mainland China, and Taiwan.

Playing a unique and substantial role in the higher education sector in Hong Kong and in the region, HSUHK is cultivating transferable core competencies in our students. The University is characterised by small class teaching, very close student-teacher interactions, mentorship for individual students outside classrooms, dynamic learning environment, residential college experience, and vast opportunities for internship, international exchange and independent research. The University puts quality teaching and students’ all-round development as its highest priorities, aiming at nurturing young talents with critical thinking, innovative minds, caring attitude, moral values and social responsibilities.

香港恒生大學 – 基金由香港恒生大學（恒大）創立，旨在凝聚所有捐贈者的力量，藉以推動恒大教學與研究發展，貫徹本校獨有的「博雅 + 專業」教育模式，致力成為區內具領導地位並以博雅教育為主導的私立大學。

1980年何善衡慈善基金會、何添慈善基金會、大昌貿易行、若干恒生銀行創辦人及恒生銀行慷慨捐資成立恒生商學書院（恒商）。從1980至2009年，恒商的文憑與副學士學位課程在學界及商界甚具口碑，成績斐然。

香港行政長官於2009年度的施政報告指出，優良的私立大學在香港日趨重要。有見及此，恒商於2010年改組成恒生管理學院（恒管），根據《專上學院條例》（第320章）註冊成為非牟利私立專上學院，提供多元化本科及以上程度的學位課程。

8年後，恒管正式獲香港特區政府於2018年10月30日批准，正名為「香港恒生大學」。

恒大矢志成為區內具領導地位、非牟利並以博雅教育為主導的私立大學；並透過卓越的教學、研究及服務，推動社會與世界發展。恒大由5個學院組成（商學院、傳播學院、決策科學學院、人文社會科學學院和翻譯學院），現有約5,000名全日制學生及約200名全職教學人員。

恒大現提供多個榮譽學士及碩士學位課程，部份課程為全港首創。所有課程均獲香港學術及職業資歷評審局審批認可，並獲香港、中國和台灣政府承認。

恒大在香港高等教育界和區內扮演著一個獨特和重要的角色，為學生建立可轉移的核心能力。其特色為小班教學、緊密的師生關係、課堂外對個別學生的關顧指導、動態學習環境、住宿書院體驗，及廣泛的實習、國際交流和獨立研究機會。恒大把優質教學和學生個人全方位發展訂為最優先目標，以培育青年人成為具明辨思維、創新思考、人文關懷、道德價值及社會責任感的人才。



Leadership and Objective 領導架構及基金目標

The Foundation reports to the HSUHK Board of Governors and is managed by the Foundation Management Committee. With a view to deepening connection with members of the corporate community, individuals, and alumni, the Committee is charged with the duties to ensure safe custody of and decide usage of the funds of the Foundation.

基金由基金管理委員會管理，並直接向恒大校董會負責。該委員會負責監察基金資產及決定其用途，以加強恒大與企業界、各界人士及本校校友聯繫為目標。

Membership Recognition and Privileges 鳴謝方式及會員權益

As a token of appreciation for the contributions of its benefactors, Foundation Members will be entitled to the following rights and privileges:

- Certificate of Membership and a welcome gift
- Acknowledgements on the official website and publications of HSUHK
- Special recognition on the Foundation Wall on the University campus
- Special invitations to participate in exclusive University events, ceremonies and academic functions, seminars and forums, etc.
- Membership Card with various privileges, including:
 - Free entry to HSUHK Library at S H Ho Academic Building;
 - Waiver of Membership fee for access to sports facilities and amenities on campus (a usage fee will be charged where applicable); and
 - Invitation to apply for the HSUHK Credit Card along with related benefits
- E-copies of HSUHK publications and news updates

為表恒大謝意，基金會員可獲下列各項權益：

- 迎新禮品及感謝狀
- 恒大網頁及刊物中鳴謝
- 校園基金牆上銘刻芳名
- 獲邀出席香港恒生大學 – 基金或恒大主辦的各項典禮及學術活動
- 香港恒生大學 – 基金卡乙張，可享用多項優惠權益，包括：
 - 恒大圖書館服務
 - 豁免會員年費享用校內康體設施，只須繳付每次使用費（如適用）
 - 獲邀申請恒大信用卡及各項專屬優惠
- 電子版恒大定期刊物及最新資訊



Membership Categories 會員類別

Donors are eligible to become members of the Foundation. Membership is categorised according to the cumulative sum of donations and can be upgraded as per the amount of cumulative donations.

會員類別按累計捐助款額而定，可因應款額增加而提升會員類別。

Membership of the Foundation 基金會員	Cumulative Donation (HK\$) 累計捐款金額（港幣）
Life Honorary Chairman 永遠榮譽主席	10,000,000
Honorary Chairman 榮譽主席	5,000,000
Honorary Vice-Chairman 榮譽副主席	1,000,000
Honorary Director 榮譽董事	200,000
Associate Director 聯席董事	100,000
Senior Member 資深會員	50,000
Member 會員	20,000

The Hang Seng University of Hong Kong is listed as one of the charitable institutions exempt from tax under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance. We will issue receipts for donations of HK\$100 or above which are eligible to claim for tax deduction in Hong Kong.

香港恒生大學屬於《稅務條例》第88條獲豁免繳稅的慈善機構，並會就每項港幣100元或以上的捐款發出收據。捐款收據可供捐贈者於香港境內申請稅務扣除。

Stronger Support Base 誠邀支持

Recent years have seen HSUHK progress in leaps and bounds on both teaching and research fronts. To maintain its growth momentum, HSUHK is looking to enlist the support and help of reliable and generous benefactors. In the light of HSUHK's self-financing nature, their generosity is sure to go a long way towards laying a solid foundation for its future development.

Donation can be made by cheque payable to "The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation". With your kind help, HSUHK will get the solidarity it needs to grow faster, do better and make a difference.

恒大近年在教學與研究兩方面發展迅速，有目共睹。為確保今後持續發展的動力，恒大積極聯繫各界有心人支持本校長遠發展，為未來更上層樓打下穩固基礎。

捐款抬頭請書「香港恒生大學－基金」。您的支持將有助恒大加速發展，精益求精。



Further Information 聯絡我們

The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation Secretariat

Advancement and Alumni Affairs Office

Tel: 3963 5169

Fax: 3963 5276

Email: foundation@hsu.edu.hk

Website: aaao.hsu.edu.hk

Address: Room N405, Block N, The Hang Seng University of Hong Kong,
Hang Shin Link, Siu Lek Yuen, Shatin, New Territories, Hong Kong

「香港恒生大學－基金」秘書處

發展及校友事務處

電話: 3963 5169

傳真: 3963 5276

電郵: foundation@hsu.edu.hk

網址: aaao.hsu.edu.hk

地址: 香港新界沙田小瀝源行善里香港恒生大學N座N405室

Donation Pledge Form 認捐表格

I / My organisation* hereby confirm(s) the following donation to The Hang Seng University of Hong Kong (HSUHK) and my / its agreement to the donation amount, payment schedule, donation purpose, and form of recognition. The following donation is subject to acceptance by the HSUHK Board of Governors. 本人 / 機構* 謹此確認捐贈予香港恒生大學（恒大），並同意本表格中所列各項捐贈細節：包括捐贈金額、捐贈時間表、捐贈用途、表彰形式。恒大校董會保留接受下列捐贈之權利。
(Please mark with "✓" where appropriate and delete whichever inapplicable marked with a "*". 請在適當位置加上「✓」號；並刪去*不適用者。)

Donor's Particulars 捐贈者資料

Type of Donor 捐贈者類別: Individual 以個人名義捐贈 Organisation 以機構名義捐贈

Title 稱謂: Mr 先生 Mrs 太太 Ms 女士 Miss 小姐 Dr 博士 Prof. 教授

Chinese Name
中文姓名

English Name
英文姓名

Name of Organisation 機構名稱

Chinese 中文:

English 英文:

Position 職銜

Correspondence Address 通訊地址:

Tel. 電話:

Mobile 手提:

Email 電郵:

Affiliation with HSUHK / HSMC / HSSC*
與恒大 / 恒管 / 恒商* 之聯繫:

Alumni 校友

Year of Graduation 畢業年份:

Staff 教職員

Student 學生

Parent 家長

Programme Studied / Department / Unit* 修讀課程 / 所屬部門*:

Contact Person 聯絡人 (if applicable 如有)

Name
姓名

Tel.
電話

Email
電郵

Donation Details 捐贈資料

HK\$20,000 HK\$50,000 HK\$100,000 HK\$200,000 HK\$1,000,000

HK\$5,000,000 HK\$10,000,000 Others 其他: HK\$ _____

Payment Method 捐贈方式

Crossed cheque (Payable to "The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation")

劃線支票 (支票抬頭: 「香港恒生大學 – 基金」)

Please send the crossed cheque with this completed form to:

Advancement and Alumni Affairs Office, The Hang Seng University of Hong Kong, Hang Shin Link, Siu Lek Yuen, Shatin, NT, HK.

請填妥本表格連同劃線支票寄交香港新界沙田小瀝源行善里香港恒生大學發展及校友事務處。

Remark: The donor's name to be printed on the donation receipt should be the same as that of the payer.

備註: 捐款收據抬頭將與付款人姓名相同。

Purpose(s) of Donation 捐贈用途

General Development 大學發展

Campus Development 校園建設

Scholarship 獎學金

Student Development 學生發展

Academic and Teaching 學術與教學

Research 研究

Others / remarks, please specify 其他 / 備註: _____

Form of Acknowledgement 鳴謝方式

Any individual / organisation that has made cumulative donations of HK\$20,000 or above to HSUHK will automatically become a Member of The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation.

捐款累計總額達港幣兩萬元或以上者 / 機構即可成為香港恒生大學 – 基金會會員。

I / My organisation* wish(es) to remain anonymous in lists of donors and The Hang Seng University of Hong Kong – Foundation Members.

本人 / 機構* 欲以「無名氏」代稱列於捐款者及香港恒生大學 – 基金名錄。

Declaration in Relation to Application for Government's Matching Grant 有關申請政府配對補助金的聲明

I / My organisation* acknowledge(s) and agree(s) that if eligible, HSUHK will apply for a grant that matches this donation from the University Grants Committee / Education Bureau. I / My organisation* have (has) no objection to the disclosure of the information of the donation to the University Grants Committee / Education Bureau, when necessary.

如捐贈符合「配對補助金」申請標準，本人 / 機構* 知悉並同意恒大就是項捐贈向大學教育資助委員會 / 教育局申請該補助，以及不反對恒大在需要時將有關資料提交予大學教育資助委員會 / 教育局。

I DO NOT wish to receive HSUHK information or publicity materials.

本人不同意恒大使用上述資料向本人發佈大學資訊及活動消息。

For further details about HSUHK's personal data policy, please email to aaaa@hsu.edu.hk. 如欲查詢恒大的個人資料政策，歡迎電郵至 aaaa@hsu.edu.hk。

Signature 簽署

Date 日期